
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 23. april 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AC

Vil ministeren redegøre for, hvilke initiativer regeringen vil iværksætte for at sørge for, at

der uddannes et tilstrækkeligt antal nye fængselsbetjente, herunder redegøre for hvordan

regeringen forestiller sig, at uddannelsen til fængselsbetjent kan gøres mere attraktiv, og

vil ministeren endvidere oplyse, om ministeren i den forbindelse vil lade sig inspirere af

politiuddannelsen og eksempelvis overveje løn under uddannelse frem for SU, eventuelt

modsvaret af løbende forpligtelser for de studerende i Kriminalforsorgen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
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